
Jaarverslag 2023 Stichting dierenambulance Brabant Noord Oost. 

Onze doelstelling voor 2021/2022 zijn behaald. We werken steeds meer samen met onze partners, 

opvangcentra en Dierenambulance Breda en Eindhoven ook DOC zuid in Valkenswaard en Helmond. 

Waarborgen waar we voor staan, 24/7 bereikbaar en inzetbaar zijn. En lukt dit een van ons niet 

kunnen we terugvallen op elkaar. Hopelijk sluiten ook andere lokale dierenambulances aan om met 

ons samen dit doelen te bereiken.  

Dit lukt ons met 100% vrijwilligers en daar zijn wij als stichting heel trots op. 

Als stichting groeien we vanaf onze oprichting in 2017 nog elke dag.  

Het uitbreiden van de werkzaamheden is dan ook aardig gelukt. We staan boven aan in de 

samenwerking met de veiligheidsregio, 144 en ketenpartners.  

Het proberen overeenkomsten te verkrijgen met diverse gemeentes om in die gemeente het vervoer 

van gewonde en zwerfdieren te verzorgen in samenwerking met de lokale dierenambulance is nog 

een belangrijk punt dat wij blijven ondersteunen en waar we volle aandacht voor hebben.  

Helaas zijn er nog altijd mensen die een verkeerd beeld hebben van onze stichting en niet weten wie 

wij zijn en wat wij allemaal doen. 

Daarom is het nog een keer goed hier uit te leggen wie wij zijn en wat wij allemaal doen.  

Stichting Dierenambulance Brabant Noord-Oost heeft het bestuur vergroot van 3 naar 5 

bestuursleden die dit 100% vrijwillig doen. De stichting heeft een grote groep vrijwilligers die dag en 

nacht klaar staan om de lokale dierenambulance te ondersteunen als zij er niet zijn of onze hulp 

nodig hebben.  

Daarnaast verzorgd stichting dierenambulance Brabant Noord-Oost taxiritten en crematieritten 

wanneer een huisdier bijvoorbeeld naar het dierenziekenhuis, trimsalon moet of naar een 

huisdierencrematorium. 

De stichting is geen onderdeel van Dierencentrum Ravenstein maar kan wel gebruikmaken van de 

faciliteiten van die stichting, zo maakt de stichting ook gebruik van andere opvangcentra zoals 

Tilburg, Nijmegen, Eck en wiel, Vogelasiel Bergen Limburg of Zundert. Omdat de dierenambulance 

alleen eerste hulpverleent en dieren vervoerd. De stichting Dierenambulance BNO vangt zelf geen 

dieren op! 

Gelukkig zijn veel gemeentes echt mee denkend en mee werkend aan een goed dierenwelzijn beleid 

voor dierennoodhulp en dierenvervoer. Sommige kunnen van hun collega’s nog veel leren.  

Deze samenwerking krijgt heel langzaam steeds meer vorm en wij hebben alle gemeentes in ons 

werkgebied op de hoogte gebracht van onze aanwezigheid en onze werkzaamheden. Vanaf 2017 is 

het nu wel duidelijk geworden dat we niet meer weg te denken zijn uit de regio Brabant en 

daarbuiten. Daarmee ook overtuigd dat onze aanwezigheid gezien de ritten niet overbodig zijn en 

zeer noodzakelijk. Aan de hand van onze rit informatie en onze alarmcentrale die alle telefoontjes 

opneemt en registreert, kunnen wij weerleggen wat wij doen voor de dieren in de betreffende 

gemeente. 

De ritten die nu met 3 ambulance worden uitgevoerd, geven een beeld dat deze ritten in dit jaar 

aanzienlijk zijn gestegen en blijven ook in 2024 vermeerderen. Als de statistieken zich zo doorzetten 

dan blijft onze inzet noodzaak. Door meer naamsbekendheid, betere samenwerking en slecht 

inzetbaar zijn van de lokale dierenambulances in de gehele regio, worden wij steeds vaker gebeld en 

ook ingezet. 

Ook uit buurgemeente wordt onze hulp gevraagd en zullen wij ten alle tijden de melder proberen te 



helpen of door te verwijzen. Bij hoge nood kan het voorkomen dat wij ook buiten de regio Brabant 

Noord-Oost een ambulance inzetten omdat voor ons het belang van het dier voorop staat! 

Onze stichting is niet meer weg te denken is uit het straatbeeld. 

Het ondersteunen van andere dierenambulances en hulpverlenende organisaties in ons werkgebied 

in geval van onderbezetting blijft ons hoofddoel met voorop het belang van de dieren. De 

samenwerking met de lokale dierenambulance gaat met kleine stapjes vooruit, gelukkig staan er 

enkele open voor overleg. Maar dit heeft nog een lange weg te gaan.  

Wij vinden het natuurlijk zeer jammer dat dit niet sneller en beter kan. Maar dat hebben wij niet 

altijd in de hand en we zijn afhankelijk van anderen.  Maar staan altijd open voor overleg en 

samenwerking. 

Het organiseren van diverse trainingen om de kwaliteiten van onze vrijwilligers naar een nog hoger 

niveau te krijgen. Blijft een van onze speerpunten. We hebben samen met onze dierenarts, die deel 

uit maakt van onze stichting, en ook door samenwerking met diverse andere instanties zorggedragen 

voor een aantal cursusmomenten die wij in 2024 willen verruimen en willen doorzetten nadat wij ons 

weer opnieuw zullen aanmelden bij Dierenlot in 2024.  

Het werven en opleiden van nieuwe vrijwilligers om zo de bezetting zo optimaal mogelijk te krijgen 

en de werkdruk bij andere vrijwilligers te verminderen. Blijft een speerpunt en daarvoor is er binnen 

het bestuur iemand aangetrokken die deze verantwoordelijkheid op zich neemt. Ook nieuw is een 

vertrouwenspersoon binnen onze organisatie.  

Er hebben zich na diverse oproepen gelukkig diverse mensen aangemeld en die worden op dit 

moment ingewerkt, natuurlijk kunnen wij altijd nieuwe mensen gebruiken en is alle hulp welkom. 

Onze stichting heeft een grote werkgroep waarin onze vrijwilligers uit de praktijk zitting nemen, een 

dierenarts, een ervaringsdeskundige op het gebied van wildbeheer en dierenopvang. 

Het bestuur zorgt met de coördinator voor de dagelijkse leiding en zorgt voor contacten met andere 

partijen. De werkgroep en hun adviseurs zorgen voor de planning, PR, organisatorische verloop en de 

doelstellingen naleven. 

Het ontwikkelen van een eigen magazine met eigen sponsors is ook gelukt en zetten we voort. Het 

opzetten van een donateurs administratie is ook actief en heeft de eerste werving opgebracht. 

Aanwezig te zijn bij scholen voor spreekbeurten e.d. maar ook bij evenementen is weer opgestart in 

2021 en zal ook in 2024 worden voortgezet, vanuit het bestuur is 1 persoon aangesteld die 

verantwoordelijk is hiervoor en dit ook verder zal uitdragen.  

Samenwerken is voor ons van groot belang. Dit is iets wat wij dan ook hoog in het vaandel hebben. 

Zo werken wij nog steeds samen met omroep Brabant om onze stichting te promoten.  

Ook supermarkt Coöp gaat in diverse winkels geld inzamelen door middel van statiegeld flessen. Zo 

krijgen wij inkomsten voor onze werkzaamheden. De Coöp verdubbelt dit. 

Afgelopen jaren zijn wij als Stichting voornamelijk bezig geweest met overleven op financieel gebied. 

Maar nu kunnen we toch stellen dat we financieel gezond zijn en nog altijd alle hulp kunnen 

gebruiken, we blijven ook ontwikkelen en verbinden. We hebben daar wel de hulp van iedere 

gemeente nodig met een vaste bijdrage in de rit opdrachten kan de dierenambulance blijven 

bestaan.  

Wij vinden het als stichting wonderbaarlijk dat dierenwelzijn bij heel veel organisaties, waar wij mee 

te maken hebben, niet op nummer 1 staat in hun beleid. 



Wij zijn tegen enorme muren aangelopen die het ons onmogelijk proberen te maken om ons werk uit 

te kunnen voeren. Gelukkig is onze organisatie daardoor steeds sterker geworden. Met een heel 

goed team aan vrijwilligers die de schouders er onderzetten en zorg dragen voor een 24 uur 

bezetting, 7 dagen in de week. 

Het aanschaffen van de dierenambulance met daarbij alle benodigde materialen en hulpmiddelen 

om als dierenambulance alle voorkomende werkzaamheden te kunnen verrichten. Kost heel veel 

geld. Omdat ons gebied verdeeld over meer dan 17 gemeentes met inmiddels de uitbreiding van ons 

werkgebied naar Brabant midden regio Tilburg en Waalwijk nu enorm is, zijn de brandstofkosten ook 

enorm. Daarom is ons doel om in 2024 ons wagenpark en vrijwilligers netwerk uit te breiden maar op 

een verantwoorde manier. 

2017 t/m 2023 waren jaren van opbouwen en contacten leggen met diverse organisaties en met de 4 

lokale dierenambulances in onze regio. In 2022 zijn we daar mee door gegaan en in 2024 is ons doel 

om samen te blijven werken en samen 24 uur inzetbaar te zijn voor mens en dier. 

Voor 2020 is het voor de regio den Bosch al gelukt om de lokale dierenambulance ook na 20.00 

bereikbaar te krijgen. Helaas zijn ze nog niet inzetbaar, maar dat stukje nemen wij op ons. Ook 

zonder goede afspraken. Die weigeren zij namelijk met ons te maken. Ook de gemeente Den Bosch 

neemt hierin niet haar verantwoordelijkheid. Gelukkig de omliggende gemeentes wel.  

Ook wordt de samenwerking met de opvangcentra steeds beter en blijven we werken aan een goede 

toekomst. De zeer goede samenwerking met Dierenambulance Breda is een voorbeeld hiervan.  

Contacten leggen met meerdere gemeentes en instanties binnen ons werkgebied heeft helaas in 

2022 nog niet geleid tot het gewenste resultaat. In 2023 is dit al wel stabieler geworden en gaan we 

de goede kant op maar zijn er nog lang niet. Wel vragen we nu bij elke gemeente naast de ritkosten 

ook een vaste bijdrage aan.  

De gemeente Meierijstad en gemeente Land van Cuijk zijn zeer tevreden over onze inzet en daarom 

gaan wij door met de gesprekken met verschillende gemeente functionarissen om het probleem en 

de oplossing duidelijk te maken. Wij zijn altijd op zoek naar mensen die ons kunnen ondersteunen. 

In 2022hebben wij ons gericht op samenwerken vooral binnen ons eigen team maar ook daarbuiten. 

in 2023 hebben wij dit voortgezet. En in 2020 heeft dit geleid tot een grote groep vrijwilligers die dag 

en nacht klaar staan voor mens en dier, die in 2024 alleen maar groeit.  

Het oprichten van een werkgroep waarin iedereen een specifieke taak krijgt toegewezen om alle 

werkzaamheden te kunnen verdelen zodat alles soepel verloopt is met de mensen die daar zich voor 

inzetten gelukt. 

Het werven en instrueren van vrijwilligers zodat we 24/7 bereikbaar zijn en blijven en kunnen 

uitrijden indien nodig blijft ons doel voor het helpen van mens en dier in de gehele regio Brabant 

Noord-Oost. 


